


srozumitelně. Po vědecké stránce přináší nové výsledky, z nichž část již byla 
publikována v časopisech s IF. K práci nemám žádné připomínky. Rád bych 
doktorandce položil 1 otázku. V současné době je známo, že APP je enzymaticky 
štěpen celkem 6 sekretázami. Můžete stručně shrnout, zda jsou studovány inhibitory 
všech těchto enzymů a jaký profit je od toho očekáván? 

Závěr: Oponovaná práce Mgr. Martiny Hrabinové splňuje v plném rozsahu 

požadavky kladené na disertační práci. Dokládá schopnost autorky úspěšně řešit 

složité vědecké problémy, využívat k tomu nejmodernější metody a přístupy a 

výsledky vhodnou formou prezentovat. Má nejen hodnotu Jako kvalifikační spis, ale 

má i velký vědeck9 přínos. Doporučuji Ji proto přijmout jako podklad k dalšímu řízení 

k získání titulu PhD. 
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